



They thought that their fortresses would protect them from Allah; but [the decree of] Allah came upon them from where they had not expected, and He cast terror into their hearts [so] they destroyed their houses by their [own] hands and the hands of the believers. So take warning, O people of vision."

Military Statement

Issued by Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades

The blockade and curfew will not stop us from striking the Zionists everywhere

Oh masses of our holy warrior Palestinian people...Oh our Arab and Islamic Nation...

By Allah's strength and protection, the Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades announce their full and absolute responsibility for the heroic operation executed at 14:40 on Tuesday, the 6th of Jumada al-Awwal 1423 AH (7/16/2002), when one of our holy warrior groups headed towards the settlement of Immanuel in the heart of our occupied land. The holy warriors planted several explosives at the gate of the settlement and when a bus of settlers belonging to the Israeli bus company Dan approached, the holy warriors detonated the explosives and threw hand grenades. Then they rained down upon the bus a hail of Qassami gunfire. Praise Allah and his good fortune, the group returned to its base safely under the care of the Beneficent, though one of the executors of the operation, holy warrior Asem Samih Asida (23) of Nablus, was martyred in a clash with occupation forces the day following the operation.

The al-Qassam Brigades confirm that the group that executed the Immanuel operation last December, during which 11 Zionists were killed and dozens of others were wounded, is the same group that executed today's operation.

The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades dedicate this operation to all the sons of our warrior people and confirm the following:

1. The al-Qassam Brigades swore to level its attacks everywhere the holy warriors can reach until the Zionists leave our land humiliated.
2. The al-Qassam Brigades emphasize that the holy war and resistance will continue with Almighty Allah's permission.
3. We call upon the factions that claimed responsibility for this operation to quickly rescind that claim as the al-Qassam Brigades have enough proof. We will publish the details of the operation soon, Allah willing.

Holy war is rewarded with either victory or martyrdom

The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades

Tuesday, the 7<sup>th</sup> of Jumada al-Awwal, 1423 AH (7/17/2002)



2002-07-17

" وَظَنُوا أَنَّهُمْ مَانَعْتَهُمْ حُصُونَهُمْ مِنَ اللَّهِ فَانَّهُمْ اللَّهُ مِنْ حَيْثُ لَمْ يَحْتَسِبُوا وَقَذَفَ فِي قُلُوبِهِمُ الرُّعْبَ يُحْرِبُونَ  
بِيَدِهِمْ بِأَيْدِيهِمْ وَأَيْدِي الْمُؤْمِنِينَ فَاعْبُرُوا يَا أُولِي الْأَبْصَارِ "

بيان عسكري

صادر عن كتائب الشهيد عز الدين القسام

لن بمعنا الحصار و منع التحول من ضرب الصحاينة في كل مكان

يا جماهير شعبنا الفلسطيني المجاهد ..... يا أمنا العربية والإسلامية /

بقوة الله وحفظه تعلن كتائب الشهيد عز الدين القسام مسئوليتها التامة و المطلقة عن العملية البطولية التي نفذت ظهر يوم الثلاثاء 6 جمادى الأول 1423 هـ الموافق 16/7/2002 حيث تقدمت إحدى مجموعتنا المجاهدة في تمام الساعة 14:40 دقيقة بتوقيت القدس المحتلة باتجاه مستوطنة عمانوتيل المقاومة على صدر أرضنا المحتلة حيث كان المجاهدون قد زرعو عدة عبوات ناسفة على بوابة المستوطنة وعندما وصلت حافلة المستوطنين التابعة لشركة دان الإسرائيلية فجر المجاهدون العبوات الناسفة ثم ألغوا ما يجوزتهم من قابل بدوية ثم أمطروا الحافلة بوابل من الرصاص القسامي المنهمر ومحمد الله و توفيقه عادت المجموعة إلى قواعدها سالمة تحفها رعاية الرحمن بينما استشهد أحد منفذي العملية المجاهد/عاصم سمح عصيدة (23 عاماً) من نابلس في اشتباك مع

قوات الاحتلال في اليوم التالي للعملية.

إن كتائب القسام تؤكد أن نفس المجموعة التي نفذت عملية عمانوتيل في شهر ديسمبر الماضي و في نفس المكان وقتل فيها 11 صهيونياً و أصيب العشرات هي نفس المجموعة التي نفذت عملية اليوم.

إن كتائب الشهيد عز الدين القسام إذ تهدي هذه العملية لكافة أبناء شعبنا المجاهد و تؤكد على ما يلي: /

1. إن كتائب القسام أقسمت أن تسدد ضرباتها في كل مكان يطاله المجاهدون حتى يرحل الصحاينة عن أرضنا صاغرين

2. كتائب القسام تؤكد على أن مسيرة الجهاد و المقاومة ستستمر بإذن الله تعالى

3. ندعو القصاص التي تبنت هذه العملية إلى سرعة نفي النبي لأن كتائب القسام تمتلك الأدلة الكافية لذلك، وستقوم بنشر تفاصيل العملية في وقت لاحق إن شاء الله تعالى

إنه لجهاد نصر أو استشهاد

كتائب الشهيد عز الدين القسام

الثلاثاء 7 جمادى الأول 1423 هـ الموافق 17/7/2002